
Partners Perks & Discounts

1-Altitude Coast | Sol & Ora • 10% off non-promotional menu items

1-Flowerhill - Wildseed Café, 
Wildseed Bar & Grill, Camille

• 10% off non-promotional menu items

Axe Factor • 10% off 1 hour of axe throwing
• 10% off food & beverages

Baristart Coffee (Sentosa) • 10% off non-promotional menu items (takeaways only)

Bedrock Origin • 15% off a la carte menu items
• Additional 5% off for a la carte lunch menu

Bikini Bar | Coastes • 10% off non-promotional menu items 

FOC Sentosa • 10% off non-promotional menu items

Le Faubourg • 10% off food & beverages

Madame Tussauds Singapore1 • 25% off Madame Tussauds Singapore Standard Ticket +
entry to Marvel 4D + Digital Photo Souvenir*

Mega Adventure2 • 20% off all activities on Mega Adventure

MIYOSHI by Fat Cow • 15% off a la carte menu items
• Additional 5% off a la carte lunch menu

Mount Faber Leisure Group3 • 25% off Cable Car Sky Pass (Round Trip)
• 25% off Wings of Time (Standard Seat)
• 25% off off Sentosa Island Bus Tour
• 35% off Cable Car Sky Pass (Round Trip) + SkyHelix Sentosa 
• 35% off Wings of Time (Standard Seat) + DinoVenture

Native Kitchen • 10% off a la carte menu items

Oasia Spa4 For a la carte spa treatments:
• 15% off on weekdays / 10% off on weekends, eve of and on public holidays

Ola Beach Club • 10% off water sports activities5

• 10% off food & beverages6

• 10% Off Southern Island Cruise Experience7

Quentin's Bar & Restaurant • 15% off a la carte lunch and dinner menu

Royal Albatross8 • 15% off ticket price for Breakfast Cruise, Sunset Cruise & City Lights Cruise

Royal Taj • 10% off food & beverages

Rumours Beach Club9 • 10% off non-promotional menu items

Skypark Sentosa by AJ Hackett • Complimentary Skybridge Access
• 20% off a la carte items (dine-in only) at Summerhouse Beach Club

Skyline Luge10 $2 off any of the following tickets:
• 3 Ride Combo Fixed
• 3 Ride Combo Flexi
• Night Luge 3 Ride Combo Flexi

The Palawan @ Sentosa11 • 15% off total bill at Hyperdrive, Hyperdrive Café, UltraGolf, Splash Tribe, 
+Twelve, Hydrodash, The Palawan Food Trucks, Blu Kouzina

Wushiland • 10% off a la carte menu items

Yue Private Dining • 12% off a la carte menu items

Enjoy these benefits when you stay with us.
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合作伙伴 优惠

1-Altitude Coast | Sol & Ora  非促销单点菜单: 10% 折扣

1-Flowerhill - Wildseed Café, Wildseed Bar 
& Grill, Camille

 非促销单点菜单: 10% 折扣

Axe Factor  1小时斧头投掷: 10% 折扣
 餐饮: 10% 折扣

Baristart Coffee (Sentosa)  非促销单点菜单: 10% 折扣 (仅限外卖)

Bedrock Origin 西餐厅  单点菜单: 15% 折扣
 午餐单点菜单: 20% 折扣

Bikini Bar | Coastes  非促销单点菜单: 10% 折扣

FOC Sentosa 地中海餐厅和海滩俱乐部  非促销单点菜单: 10% 折扣

Le Faubourg 法式餐厅  餐饮: 10% 折扣

新加坡杜莎夫人蜡像馆1  新加坡杜莎夫人蜡像馆门票 + 漫威 4D 体验馆 (Marvel 4D Experience) + 
仅限成人的数码照片纪念品：25% 折扣

迈佳探险乐园2 • 所有项目可享用20% 折扣

MIYOSHI by Fat Cow 日式餐厅  单点菜单: 15% 折扣
 午餐单点菜单: 20% 折扣

花柏山休闲集团3 以下景点和配套皆可享用25% 折扣: 
 新加坡缆车 (1次往返) 
 时光之翼烟花交响曲 (标准座位)
 圣淘沙巴士之旅
以下景点和配套皆可享用35% 折扣: 
 新加坡缆车 (1次往返) + 圣淘沙天空喜立
 时光之翼烟花交响曲(标准座位) + Dinoventure

Native Kitchen 新加坡美食餐厅  单点菜单: 10% 折扣

Oasia Spa 豪亚水疗中心4 单项护理折扣：
 周日: 15% 折扣
 周末，公共假日与前夕: 10% 折扣

Ola 海滩俱乐部  水上活动: 10% 折扣5

 餐饮: 10% 折扣6

 新加坡南部群岛游艇游览: 10% 折扣7

Quentin's 酒吧餐厅  午餐与晚餐单点菜单: 15% 折扣

皇家信天翁号8  早餐航游 / 日落航游 / 城市之光: 15% 折扣

Royal Taj 印度式餐厅  餐饮: 10% 折扣

Rumours 海滩俱乐部9  非促销单点菜单: 10% 折扣

圣淘沙AJ Hackett蹦极台  Skybridge 观光廊免费通行
 Summerhouse Beach Club 单点菜单：20% 折扣

新加坡天际线斜坡滑车10 以下配套皆可享用2元折扣:
•     3次体验 Fixed (3 Ride Combo Fixed)
•     3次体验 Flexi (3 Ride Combo Flexi)
•     3次体验Flexi - 夜场 (Night Luge 3 Ride Combo Flexi)

圣淘沙百乐玩11  享全场消费 15% 折扣: 驾日冲, 驾日冲餐厅, 趣乐迷你高尔夫, 飞溅部落海滩俱乐部, 加十二
海滩俱乐部, 海乐冲, 百乐玩餐车, Blu Kouzina

Wushiland 50嵐  单点菜单：10% 折扣

悦顺德私房菜  单点菜单：12% 折扣

入住我们酒店，享受这些优惠。
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Terms and Conditions
Perks & discounts are valid till 31 December 2025. Only valid for hotel guests staying at The Barracks Hotel Sentosa, Oasia Resort 
Sentosa, The Outpost Hotel Sentosa and Village Hotel Sentosa who flash their hotel key card upon ordering/billing for verification. 
Not valid with other promotions, discounts, and privileges. All perks for food and beverages are applicable for dine-in only, except for 
Baristart Coffee (Sentosa). Perks are not valid on eve of and on public holidays for 1-Altitude Coast, Bedrock Origin, MIYOSHI, Native 
Kitchen, Quentin’s and Royal Albatross.

1 Tickets can be purchased online exclusively at Madame Tussauds Singapore Website with the promo code: FEH25 Includes entry to:
  Madame Tussauds Singapore, Images of Singapore, The Spirit of Singapore boat ride, Marvel Universe 4D, Ultimate Film Star
  Experience and 1 Digital Photo Souvenir. *Digital photo souvenir is applicable only for adult ticket. All tickets under the same order
  ID must be collected and redeemed on the same day.
2 Tickets can be purchased online at Mega Adventure Website with the respective hotel promo codes
  The Barracks Hotel: MEGATBH20 Oasia Resort Sentosa: MEGAORS20 The Outpost Hotel Sentosa: MEGATOH20
  Village Hotel Sentosa MEGAVHS20. Weight and height limitation on activities apply.
3 Tickets can be purchased online at https://mfleisure.com/FEH. SkyHelix Sentosa ticket is open-dated and will require advance 
reservation at https://mfleisure.com/SHSReservation. Seat availability is on a first-come, first-served basis. Promotion is valid for 
purchase of up to 6 tickets per transaction. Guest under 1.05m in height is not allowed on the SkyHelix Sentosa ride. Guests 
between 1.05m to 1.2m in height or under 12 years old must be accompanied by a supervising adult. Purchased tickets are non-
refundable or exchanged. Wings of Time ticket is open-dated and will require advance reservation at 
https://mfleisure.com/WOTReservation. Seat availability is on a first-come, first-served basis. Guests must be at least 12 years old 
to enjoy the DinoVenture VR experience.

4 Advanced booking is required, kindly email oasiaspa.orsentosa@fareast.com or call +65 6818 3338 to reserve. Slots are subject to
  availability.
5 Please contact +65 6265 5966 to make booking for water sport activities. Basic swimming is required for all water sport activities. 
Minimum age to participate for Stand-Up Paddle & Kayak is 7 years old by birthdate. Participants below 12 years old are required to 
fit into the Personal Floatation Device (PFD). Participants must arrive at the Water Sports Centre 20 mins before the start of the 
booked slot. Pre-arranged session is non-refundable for no show.  

6 Advance booking is required through https://cho.pe/s72kov4ig
7 Advance booking is required though https://program.olabeachclub.com/tours/singapore/singapore/southernislandcruise with promo 
code: FAREAST10.
8 Advance booking is required through www.tallship.com.sg or WhatsApp +65 9007 3083 with the promo code: SAILFAREAST15
  Discount is not applicable for packages or special themed events. Dogs are welcomed for Breakfast/Sunset Cruise with purchase of
  additional dog ticket. 
9 Advance booking is required through https://www.sevenrooms.com/experiences/rumoursbeachclub
10 Advance booking is required through https://tinyurl.com/skylinelugeb with the promo code: SLXFAREAST. Not valid for Peak and 
Off-peak tickets.
11 Please visit The Palawan @ Sentosa website for full list of terms and conditions.

折扣及优惠期至 2025 年 12 月 31 日。仅限于百瑞营圣淘沙酒，圣淘沙豪亚度假酒店，遨堡圣淘沙酒店及悦乐圣淘沙酒店住客。请出示酒店钥匙卡即
可享受独家折扣及优惠。不适用于其他促销、折扣和特权。所有餐饮折扣或优惠仅限于就餐消费使用，除了 Baristart Coffee (Sentosa). 不能在公
众假期前夕和当天使用的折扣或优惠包括 1-Altitude Coast, Bedrock Origin, MIYOSHI, Native Kitchen, Quentin’s 及 Royal Albatross.

1 请使用优惠码 : FEH25 在新加坡杜莎夫人蜡像馆网站上购买门票。套票包括：新加坡杜莎夫人蜡像馆门票，漫威4D体验馆 (Marvel 4D
  Experience)，“新加坡神”游船 (Spirit of Singapore Boat Ride)，新加坡万象馆 (Images of Singapore)，终极影星体验，与仅限成人的数码照
  片纪念品。同一订单号下的所有门票必须同一天领取和兑换。
2 折扣仅适用于现场购买门票。活动附带体重和身高限制，请上迈佳探险乐园网站了解更多详情。
3 请上网至 https://mfleisure.com/FEH 购票。SkyHelix Sentosa 门票是开放日期的，需要在 http://mfleisure.com/SHSReservation 提前预订。
座位供应以先到先得为原则。每笔交易只限购买6张门票。参加者身高必须在1.05米以上。1.05米之1.2米及12岁以下的参加者必须有成年人陪同。
票价不可退款或更换。时光之翼门票是开放日期的，需要在 https://mfleisure.com/WOTReservation 预订。座位供应以先到先得为原则。参与
Dinoventure 虚拟现实体验的客人必须满 12岁。

4 水疗护理需提前预约。如欲预约，请发送邮件至 oasiaspa.orsentosa@fareast.com 或拨打 +65 6818 3338。预约需视客流量而定。
5 请拨打 +65 6265 5966 预约水上活动。所有水上运动活动都必备基本游泳技巧。参加站立式桨板运动和皮划艇的最低年龄为出生日期7岁。12岁以
下的参与者必须佩戴个人漂浮装置。参与者必须在预订时段开始前 20 分钟到达水上运动中心。若已预约，未到则不可退款。

6 需上网至 https://cho.pe/s72kov4ig 提前预约。
7 请使用优惠码: FAREAST10 需提前至 https://tinyurl.com/skylinelugeb 预约
8 请使用优惠码: SAILFAREAST15 在 www.tallship.com.sg 或 WhatsApp +65 9007 3083 提前预约。订购特色配套不能使用折扣。早餐航游及
  日落航游可携带宠物狗需为宠物狗另外付费。
9 需上网至 https://www.sevenrooms.com/experiences/rumoursbeachclub 提前预约。
10 请使用优惠码: SLXFAREAST 在 https://tinyurl.com/skylinelugeb 提前预约。
11 请查阅圣淘沙百乐玩 官方网站获取完整的条款和条件。

附带条款与条件
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